

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ

Албогачиева Макка Султан-Гиреевна, кандидат исторических наук, старший научный сотрудник отдела Кавказа МАЭ РАН.

Albogachiyeva Makka, PhD in History, leading researcher, Peter the Great Museum of Anthropology and Ethnography (Kunstkamera), Russian Academy of Sciences.

E-mail: albmac@mail.ru

Андреева Юлия Олеговна, кандидат исторических наук, младший научный сотрудник отдела Кавказа МАЭ РАН.

Andreeva Julia, PhD in History, researcher, Peter the Great Museum of Anthropology and Ethnography (Kunstkamera), Russian Academy of Sciences.

E-mail: Julia.o.andreeva@gmail.com

Гущян Лусинэ Степановна, кандидат культурологии, старший научный сотрудник отдела этнографии народов Кавказа, Средней Азии и Казахстана, Российский этнографический музей.

Gushchian Lusine, PhD in Culturology, Senior researcher of the Department of ethnography of the peoples of the Caucasus, Central Asia and Kazakhstan, The Russian Museum of Ethnography.

E-mail: medievist1425@yandex.ru

Захарова Евгения Юрьевна, кандидат исторических наук, младший научный сотрудник отдела Кавказа МАЭ РАН, Европейского университета в Санкт-Петербурге.

Zakharova Evgenia, PhD in History, researcher, Peter the Great Museum of Anthropology and Ethnography (Kunstkamera), Russian Academy of Sciences; Researcher, European University at St. Petersburg.

E-mail: evgenics@gmail.com

Капустина Екатерина Леонидовна, кандидат исторических наук, заведующая отделом Кавказа МАЭ РАН; старший научный сотрудник Европейского университета в Санкт-Петербурге.

Kapustina Ekaterina, PhD in History, Head of the Department of the Caucasus, Peter the Great Museum of Anthropology and Ethnography (Kunstkamera), Russian Academy of Sciences; Senior Researcher, European University at St. Petersburg.

E-mail: parlel@mail.ru

Кобахидзе Елена Исааковна, доктор исторических наук, ведущий научный сотрудник Северо-Осетинского института гуманитарных и социальных исследований им. В.И. Абаева Владикавказского научного центра РАН (Владикавказ).

Kobakhidze Elena, doctor of historical sciences, leading researcher, V.I. Abaev North Ossetian Institute for Humanitarian and Social Studies of the Vladikavkaz Scientific Centre of RAS (Vladikavkaz).

E-mail: elena_k11@mail.ru

Нефляшева Наима Аминовна, кандидат исторических наук, доцент, старший научный сотрудник Центра цивилизационных и региональных исследований Института Африки РАН (Москва).

Nefljasheva Naïma, PhD in History, Senior Research Fellow, Institute for African Studies, Russian Academy of Sciences (Moscow).

E-mail: innef@mail.ru

Соловьева Любовь Тимофеевна, кандидат исторических наук, старший научный сотрудник отдела Кавказа Института этнологии и антропологии им. Н.Н. Миклухо-Маклая РАН (Москва).

Solov'yeva Lyubov', PhD in History, Senior Research Fellow of the Department of Caucasus, N.N. Mikluho-Maklay Institute of Ethnology and Anthropology, Russian Academy of Sciences (Moscow).

E-mail: lubsolov@gmail.com

Шереметьев Денис Александрович, ведущий научный сотрудник, хранитель Оружейной кладовой Российского этнографического музея.

Sheremetev Denis, the leading researcher and the curator of the Armory, Russian Ethnographic Museum.

E-mail: denis_sheremetev@mail.ru

Штырков Сергей Анатольевич, старший научный сотрудник отдела Кавказа МАЭ РАН; доцент факультета антропологии Европейского университета в Санкт-Петербурге.

Shtyrkov Sergei, PhD in History, Senior Research Fellow, Department of Caucasus, Peter the Great Museum of Anthropology and Ethnology (Kunstkamera), Russian Academy of Sciences; Associate Professor at the Department of Anthropology, European University at St. Petersburg.

E-mail: shtyrkov@kunstkamera.ru; shtyr@eu.spb.ru